39 PAU CHUNG STREET, TOKWAWAN, KOWLOON.

電話: 2712 1543 傳真: 2714 2476 電子郵件: info@hhlps.edu.hk

## 2024-2025 Sports Day Catalog Cover Parent-Child Design Competition Competition Regulations

(Students from P.1 - P.3)

Awards: The following prizes will be awarded for each category of competition:

- Champion (1 winner): certificate and HK\$200 gift certificate
- Runner-up (1 winner): certificate and HK\$100 gift certificate
- Second runner-up (1 winner): certificate and HK\$50 gift certificate
- Merit Award (10 winners): certificate and a souvenir

Judge: E.L.C.H.K. Hung Hom Lutheran Primary School's Principal, Head Teacher and

Visual Arts Teacher

Evaluation The evaluation criteria are based on three aspects: colour use, colouring skills and

Criteria: creativity.

Entry Rules: 1) Each contestant can only submit one work.

- 2) All required information must be accurately entered into the registration form by participants. The applicant may be disqualified by the school if there are any errors or omissions.
- 3) Regardless of whether the entries are awarded or not, our school has the right to use, modify and publicly publish the entries for educational and promotional purposes without paying any fees to the participants. The works may have the opportunity to be displayed and promoted on the school website or other publications.
- 4) Participants' personal information will only be used for this competition.
- 5) Upon submission of the work, the participant will be considered to have read, understood, and agreed to the rules mentioned above.

Deadline: 6<sup>th</sup> January, 2025 (Monday)

Enquiry: For any enquiries, please call our school (Tel: 2712 1543) to contact Mr. Choi Chi Wai.



九龍土瓜灣炮仗街三十九號

39 PAU CHUNG STREET, TOKWAWAN, KOWLOON.



傳真: 2714 2476 電子郵件: info@hhlps.edu.hk

## 2024-2025 年度陸運會場刊封面親子設計比賽 比賽章程

(一至三年級學生適用)

獎 冠軍(1 名): 獎狀及港幣 200 元禮券 項:

亞軍(1名): 獎狀及港幣 100 元禮券

季軍(1名): 獎狀及港幣 50 元禮券

優異獎(10名): 獎狀及小禮物

基督教香港信義會紅磡信義學校校長、主任及視藝科老師 比賽評審:

以色彩運用、填色技巧和創意等三方面為評審標準 評審標準:

參賽規則: 1) 每位參賽者只可提交一份參賽作品

- 2) 參賽者必須正確填寫報名表格之各項資料。如有遺漏或失實,本校有權 取消其參賽資格
- 3) 參賽作品不論獲獎與否,本校有權使用、修改及公開發佈參賽作品作教 育及宣傳用途而毋須繳付任何費用予參加者。作品有機會於本校相關網 頁或其他刊物上展出及作推廣之用途
- 4) 參賽者個人資料僅用於本次比賽
- 5) 作品一經遞交,即視參賽者了解及接受上述條款

2025年1月6日(星期一) 截止日期:

杳 如有任何查詢,歡迎致電 2712 1543 與蔡志偉老師聯絡 詢:

批

3.

18

菽 亇

信

100